
Referat bestyrelsesmøde Yderhavnen  
Dato: 13/01-2025 

Deltagere: Christian, Michael, Rene, Erik og Mads 
Fraværende: Kim. 

Formanden har ordet: 
ift. Forlængelse af kontrakt med havnen omkring bro 2, indføres nyt elektronisk 
underskrift, det er ikke helt på plads. Det er endnu ikke helt på plads hvem der kan 
skrive under - det er enten HB, eller “blot” formanden for HB og Formanden for YH. 
Forhåbentligt kan det blive de 2 formænd fremover. 

Økonomien v. Erik 
Ikke meget nyt, vi har ikke mange likvider, men det skyldes primært, at vi ikke har fået 
moms retur endnu.  

Da gaver ikke er momspligtige, skal vi betale HB tilbage, det andrager kr. 50.000.- Dette 
er i proces. 

Gæstesejlere skal i år betale 230.- Det er en stigning på kr. 10. Til gengæld bortfalder 
strømtillæg. 

Broen v. Kim 
Kim er ikke til stede, men vi konstaterer, at der ikke er lys pt. Det undersøger vi – der skal 
være lys på. Christian skriver til Kim. 

Huset v. Michael 
Vi skal have kigget på en række småpunkter, der bliver lavet en liste, så vi ikke glemmer 
noget. 

Michael planlægger et møde med Mads Frederiksen ift. 1 års gennemgang og udbedring 
af mangler. 

Vi skal også have kigget på autoluk på ovenlysvinduer. Der er købt grej og app. 

Vi skal finde en løsning, så der ikke kommer dyr ind ad vinduerne på toiletter og 
baderum. Vi spørger Mads, om man evt. forhindre at vinduerne kan åbnes. 

Der mangler lys over vask i baderum. 

Vi undersøger om vi kan lime hylder i baderum til Shampoo etc.  

Vi skal have en ny smudsmåtte til indgangen. 



Vinterbaderne / isfuglen vil gerne lave et samarbejde vedr. skrald, således at de står for 
skrald vinter og vi står for det sommer. Christian tager fat i isfuglen. 

Der skal gang i indretningsudvalget. Michael tager fat i dem efter uge 5. 

Der skal en rist foran døren.  

Det undersøges hvad det koster at få lagt fliser på vores udeområde. 

Der skal hegn på stykket ud mod kanalen. Dette planlægges udført på en arbejdsdag. Vi 
har stort set alle materialer.  

Der skal laves en plan for permanent redskabsskur og evt. Udekøkken etc. Der trukket 
vand, strøm etc. Planlægning skydes til senere, idet øvrige udeprojekter har hørere 
prioritet.  

1. Hegn 
2.Fliser 
3.Øvrigt. 

Pladsmand v. Rene 
Ikke meget nyt, der er ingen ledige pladser. 

Eventuelt. 
Planlægning af arbejdsdage fortages på næste bestyrelsesmøde. 

Havnefoged. Vi genoptager den gamle ordning med dele den mellem medlemmerne. 
Der udarbejdes en beskrivelse (Mads) af hvad der forventes som ”havnefoged” i YH og 
denne udsendes sammen med indkaldelse til arbejdsdage.  

Opdatering af klubbens hjemmeside. Der mangler nye billeder og tekster. Billederne 
kan også sende til Flid.  

Det skal undersøges om Skippo og Harbourguide.com Samt Commons havnelods kan 
tilrettes så det afspejler virkeligheden. 

Planlægning af bestyrelsesmøder 2025. 

Mandag 10/2-2025 kl. 19. 

Mandag 3/3-2025 kl. 19. 
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